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 اظهار نظر رضا فیاضی 
درباره علاقه مندی اش به تلویزیون

 شگفتی بازیگر یونانی 
از سریال »سلمان فارسی«

 وسترن حماسی
بزرگ ترین مبارزه کوین کاستنر

رضـــا فیاضی، بازیگـــر باســـابقه تلویزیون 
دربـــاره علاقه منـــدی اش به رســـانه های 
تلویزیونـــی مـــی گویـــد: »هـــر کاری کـــه 
مخاطب بیشتری داشـــته باشد، من هم 
همان را دوست دارم و برایم فرقی ندارد. 
ظاهـــراً ایـــن روزهـــا مخاطـــب پلتفرم ها 
بیشـــتر اســـت ولی ایـــن دلیل نمی شـــود 

کـــه مـــن کار تلویزیونـــی نکنم. 
از  صدایـــم  و  تصویـــر  می خواهـــد  دلـــم 
صداوســـیمای خودمـــان پخـــش شـــود و 
بـــرای مـــردم خـــودم کار کنـــم.«/ ایســـنا

ســـوتیریو، بازیگر یونانی ســـریال »سلمان 
فارســـی« بـــا بیـــان اینکـــه بـــازی در ایـــن 
بســـیار  تجربه هـــای  کســـب  مجموعـــه 
خوبـــی را بـــرای او رقم زده اســـت، گفت: 
»این ســـریال ظرفیت فروش در بازارهای 
بین المللـــی را دارد، امیـــدوارم مشـــتریان 
اروپـــا آن را خریـــداری کنند. مـــن از نحوه 
کار در سلمان فارسی شـــگفت زده شدم. 
افـــراد زیـــادی در این کار دخیل هســـتند. 
هیجان زیادی بـــرای کار در چنین پروژه ای 

داشتم.«/ ایرنا

کویـــن کاســـتنر درحالی از تیـــزر فیلم 
»افـــق«، رونمایـــی کـــرد که ســـاخت 
ایـــن وســـترن حماســـی را بزرگ ترین 
مبارزه ای خواند که تا به حال داشـــته 

 . ست ا
هدف کاســـتنر از ســـاخت تیزر فیلم 
»افـــق« این بود کـــه ترجمانی از حس 
ســـواری مخاطبان در گستره ۱۵ ساله 
گســـترش و ســـکونت در غرب امریکا 
قبل و بعـــد از جنگ داخلی را نشـــان 

مهر  / بدهد. 

افتتاح ۱۷۸ میلیون 
دلاری دنباله »تل ماسه«

 دنبالـــه پرهزینه فیلم ســـینمایی 
»تل ماســـه« بـــا توجه بـــه نقدهای 
مثبـــت و نمره ســـینمایی A خود 
پایـــگاه طرفـــداران خـــود را فراتر از 
علاقه منـــدان فیلم هـــای علمـــی-
تخیلی گســـترش داده و به سطح 
رســـیده  انتظـــارات  از  بالاتـــری 
اســـت و در اکـــران آغازیـــن خـــود 
در ســـینماهای امریـــکا و جهـــان 
به فـــروش ۱۷۸,۵ میلیـــون دلاری 

دســـت یافت./ ایســـنا
 

فیلمبردارها هم به 
»اوپنهایمر« رأی دادند

امریـــکا  فیلمبـــرداران  انجمـــن 
فیلمبـــرداری فیلـــم »اوپنهایمر« را 
بهترینِ ســـال خوانـــد. هویت ون 
هویتما در ســـی و هشـــتمین دوره 
جوایز ســـالانه انجمن فیلمبرداران 
امریکا )ASC( بـــرای فیلمبرداری 
»اوپنهایمر« موفق به کسب جایزه 
برتر شـــد. او در این رقابـــت ادوارد 
لاچمـــن بـــرای »ال کونـــد«، متیو 
لیباتیک برای »مایسترو«، رودریگو 
پریتو بـــرای »قاتـــلان مـــاه کامل« 
و رابی رایـــان بـــرای »بیچاره ها« را 

پشت ســـر گذاشـــت./ مهر

 بازگشت جانی دپ به 
دیسنی

دیســـنی بشـــدت علاقه مند است 
کـــه جانـــی دپ را بـــا نقـــش جک 
در  مکمـــل  نقـــش  در  و،  اســـپار
ششـــمین فیلـــم »دزدان دریایـــی 
کارائیـــب« مقابـــل دوربیـــن ببرد. 
شـــاید ایـــن یکـــی از تصمیم هـــای 
بســـیار هوشـــمندانه کمپانی باشد 
کـــه یکی از دوست داشـــتنی ترین و 
محبوب تریـــن کاراکترهـــا را به روی 

پـــرده بـــزرگ برگرداند. 
ســـال های  در  دیســـنی  کمپانـــی 
گذشـــته تلاش کرد که راه خودش 
را از جانـــی دپ جـــدا کند و دپ نیز 
چندان علاقه به بازگشت در نقش 
جک اســـپارو نشـــان نداد. دیسنی 
کمـــی پـــس از ماجرای مقالـــه امبر 
هـــرد در روزنامه واشنگتن پســـت، 
جانـــی دپ را اخـــراج کـــرد و جانی 
دپ قســـم خورد که دیگر با دیسنی 
همکاری نمی کنـــد. / دنیای تصویر

همزمان با مشـــخص شـــدن زمان 
اکـــران کمـــدی اکشـــن »تمســـاح 
خونی« اولین ســـاخته ســـینمایی 
جوادعزتی به تهیه کنندگی کامران 
حجازی و نویســـندگی پدرام افشار، 
از  پوستر رسمی این فیلم با طرحی 
از عرفـــان بهـــکار رونمایـــی شـــد. 
»تمســـاح خونی« که با بیشـــترین 
ســـانس فوق العـــاده و اســـتقبال 
مردمـــی، پرمخاطب تریـــن فیلـــم 
چهل ودومین جشـــنواره فیلم فجر 
بـــود، از چهارشـــنبه ١۶ اســـفندماه 
توسط پخش شـــهرفرنگ روی پرده 
سینماهای سراسر کشـــور می رود. 

اخبارسینمای جهان

رونمایی از پوستر »تمساح 
خونی« در آستانه اکران

 

 
کنســـرت رایـــگان »رضـــا صادقـــی« خواننده 
موســـیقی پاپ تحت عنوان »شکوه محبت« 
روز گذشـــته )دوشـــنبه ۱4 اســـفندماه( برای 
اولیـــن بـــار و به  مناســـبت هفته احســـان و 
نیکـــوکاری با حضـــور کـــودکان کار و خیابان 

ج میلاد برگزار شـــد. در بـــر

آرزویم این است دانش آموز شوم 
لن  ســـا بـــل  رمقا د رگرفتـــه  قرا ی  س هـــا بو تو ا
همایش هـــای بـــرج میـــلاد تهـــران بـــا میهمانانی 
متفاوت و خردســـال از یک اتفاق تـــازه خبر می داد. 
کودکانـــی بـــا چهره هـــای خســـته و رنج کشـــیده و 
لبخندی که بر سیمای مهربان و معصومشان نقش 
بســـته بود، آمده بودند به تماشـــای یک کنســـرت. 
واژه ای کـــه با آن بیگانـــه بودند. نه خواننـــده اجرا را 
می شـــناختند و نـــه حتـــی یک بـــار آهنگ هـــای آن 
را شـــنیده بودنـــد. تنها همراهیشـــان بـــا خواننده، 
تشویق هایی بود که با دســـتان کوچک خود فضای 
ســـالن را معطر کرده بودند و اولین تجربه شـــان در 
یک کنســـرت موســـیقی آنها را به وجـــد آورده بود و 
شـــادمانی می کردند. کودکان معصومی که ســـبک 
زندگیشـــان آنها را از دنیای کودکی و آرزوهایشان دور 
کرد. آرزوهایی بـــه بزرگی یک »دانش آموز« شـــدن.
محمد یکـــی از همان کودکان کار اســـت. از منطقه 
۱0 آمـــده، به قـــول خـــودش دوراهی قپان و بســـیار 
خوشحال اســـت که در این کنســـرت شرکت کرده 
اســـت. راشـــد دیگر کـــودک میهمانی اســـت که در 
ایـــن برنامه شـــرکت کـــرده. او در بازار چرخ کشـــی 
می کنـــد و بـــا دیـــدن ایـــن کنســـرت علاقه منـــد به 
خوانندگی شـــده اما چون هیچ یـــک از خوانندگان 
را نمی شناســـد، نمی داند در آینده آرزو کند به جای 
چه کســـی بخواند.ســـمیه 9 ســـاله هم برای اولین 
بار به کنســـرت آمده اســـت. هیچ شـــناختی از رضا 
صادقی و موســـیقی و کنســـرت نـــدارد. او می گوید 
دوســـت نـــدارد در آینـــده خواننده شـــود و آرزویش 

ایـــن اســـت روزی یک دانش آموز شـــود.
عبـــدالله دیگر کودک کار اســـت. 9 ســـال ســـن دارد 
امـــا کلاس اول اســـت و برای اولین بار در کنســـرت 

شـــرکت کرده. عبدالله در یـــک خیاطی کار می کند، 
می گویـــد پـــرده دوزی می کنم و گاهی اوقات پشـــت 
چرخ خیاطی می نشـــینم و زیگـــزاگ می زنم. و دیگر 
کودکانـــی که بـــا آرزوهای بـــزرگ خود به ایـــن برنامه 
آمدنـــد و اســـتقبال کردنـــد و اولین تجربـــه خود در 
تماشـــای یک کنســـرت را با شـــادمانی و وجـــد و با 

پایانـــی خوش به خاطر ســـپردند.

بهترین کنسرت رضا صادقی در 1402
رضـــا صادقی خواننـــده محبوب موســـیقی پاپ هم 
خرســـند از این اتفاق بزرگ اســـت. او پیش از اجرای 
خود رو به حاضران در ســـالن که میهمانـــان ویژه او 
بودنـــد بیـــان داشـــت: »خیلی خوشـــحالم تک تک 
شـــما به برنامـــه من آمدیـــد. این کنســـرت بهترین 
اجرایی اســـت که امسال در کنار شـــما برگزار کردم 
و ممنونم که برای خوشـــحالی من و دوستان من در 
این کنسرت شرکت کردید.«او در ادامه به خاطره ای 
از دوران کودکـــی اش پرداخـــت و گفـــت: »پدرم یک 
کارگر ساده بود و هســـت. در همان دوران کودکی ام 
پدرم به مدت دو، ســـه سال بیکار شـــد و زندگیمان 
به ســـختی گذشـــت و من در این مدت زمان بســـیار 
کار کردم و سیگارفروشـــی می کردم. به یـــاد دارم آن 
دوران دوســـتی بـــه من گفـــت هـــدف از کارکردنت 
چیســـت و گفتم می دانم بـــرای چه هدفـــی زندگی 
می کنـــم و تلاشـــم ایـــن بـــوده کـــه روی پـــای خـــود 
بایســـتم. من از همه شـــما خواهـــش دارم در تمام 
طـــول زندگیتان آنقدر خوشـــحال و قوی باشـــید که 
دیگران حسرت شما را بخورند و امیدوارم روزی شما 
کـــودکان عزیز را روی این صحنه ببینم و لذت ببرم.«

قطعه ای تقدیم به کودکان سیستان و 
بلوچستان

در بخشـــی از این اجـــرا رضا صادقی دو کـــودک را به 
روی صحنـــه دعـــوت کـــرد. دختـــری با نـــام ثریا که 
طرفـــدار تیـــم اســـتقلال بـــود و رضـــا صادقی گفت 
بـــه خاطـــر این دختـــر از امـــروز اســـتقلالی خواهم 
شـــد و پســـربچه ای به نام فردین. ایـــن خواننده در 
ادامه این برنامـــه قطعه »نفس« را بـــه زنده یاد علی 
انصاریان تقدیم کـــرد. همچنین قطعه ای را از طرف 
خـــود و حاضران در ســـالن به کودکان سیســـتان و 
بلوچســـتان تقدیم کرد که این روزها به سبب سیل 

شـــرایط زندگی خوبی ندارند.
مشـــکی رنگ عشـــقه، دست خودم نیســـت، وایسا 
دنیـــا از دیگـــر قطعاتـــی بـــود کـــه در این کنســـرت 

اجرا شـــد. 

یک اتفاق خوب قبل سال جدید 
رضا صادقـــی در گفت و گو با »ایـــران« درباره هدف 
از برگـــزاری ایـــن کنســـرت بیـــان داشـــت: »من و 
مجموعـــه برگـــزار کننـــده این کنســـرت، بـــه این 
نتیجـــه رســـیدیم تزریـــق شـــادی به مـــردم اتفاق 
بزرگی اســـت، چـــه بســـا ارزشـــمند تر از هدایایی 
اســـت که طبق معمول بـــرای آنهـــا در نظر گرفته 

شـــده و داده می شـــود.«

نشاط و امید به مردم
او درادامه افزود: »کاری که نســـبتاً به آن وارد هستم 
خواندن است و احساس کردم در زمانه ای هستیم 
کـــه چنین قشـــری حالا حالا هـــا فرصت بـــودن در 
کنســـرت را نخواهند داشـــت بنابرایـــن با همفکری 
دوســـتانم در این مجموعـــه به این نتیجه رســـیدم 
ایـــن حس خـــوب را پیـــش از فرارســـیدن نـــوروز و 
ســـال جدید بـــه آنهـــا منتقـــل کنیـــم. اگرچـــه کار 
چندانی از دســـت ما بـــرای این عزیـــزان برنمی آید 
و حداقل توانمان این اســـت در یـــک فرصت زمانی 
کوتاه مـــدت، حال آنهـــا را خوب کنیـــم و این اتفاق 

جذابـــی بـــرای خود ما هـــم بود.«
صادقی در ادامـــه درباره پیام هنر بویژه موســـیقی 
و تأثیر گـــذاری آن بـــه مـــردم در بیـــان اتفاقـــات 
اجتماعـــی در برگزاری چنیـــن رویدادهایی گفت: 
»مســـأله هنـــر در ســـرزمین من ویژگی هـــای خود 
را دارد. امـــا قطعاً برگـــزاری چنین اتفاقاتی بســـیار 
مؤثر اســـت. تمام همکاران مـــن در حد توان خود 
در جایگاه های مختلف ایـــن کار را انجام می دهند 
و قطعـــاً هدف اصلـــی یـــک هنرمند تزریـــق حال 
خـــوب و امیـــد و نشـــاط به مـــردم اســـت. تزریق 
حـــال خـــوب منجر بـــه آینـــده خوب اســـت و من 
بـــه عنوان یکـــی از همین هنرمندان، تلاشـــم این 
اســـت که حال مـــردم کشـــورمان خوب شـــود اما 
اینکه چقدر در ایـــن زمینه تأثیر گذار و موفق عمل 
کردیـــم را نمی دانـــم و قضاوت با مردم اســـت. من 
از احســـاس ایـــن کـــودکان وام گرفتم برای ســـال 
جدیدی کـــه پیش رو داریـــم.« او دربـــاره حمایت 
از کـــودکان نوازنده در خیابان هم اظهار داشـــت: 
»چند ســـال گذشـــته نوازنده ای از همین کودکان 
خیابانی را به کنســـرتم دعوت کردیـــم. این کودک 
در مصاحبـــه ای اعـــلام کـــرده بود دوســـت دارد در 
کنســـرت رضـــا صادقـــی ســـاز بنـــوازد. البتـــه این 
کودکان به لحاظ علمـــی و آکادمیک نیاموخته اند 
امـــا قطعاً از چنیـــن هنرمندانی که بـــه این زیبایی 

در خیابـــان ســـاز می نوازند حمایـــت می کنم.«

 طنین نت های موسیقی 
برای کودکانی با آرزوهای بزرگ

قطعاً برگزاری 
چنین 

اتفاقاتی 
بسیار مؤثر 

است. تمام 
همکاران 

من در حد 
توان خود در 

جایگاه های 
مختلف این 

کار را انجام 
می دهند و 

قطعاً هدف 
اصلی یک 

هنرمند 
تزریق حال 

خوب و امید 
و نشاط به 

مردم است. 
تزریق حال 
خوب منجر 

به آینده 
خوب است و 
من به عنوان 
یکی از همین 

هنرمندان، 
تلاشم این 

است که 
حال مردم 

کشورمان 
خوب شود 

اما اینکه 
چقدر در 

این زمینه 
تأثیر گذار و 

موفق عمل 
کردیم را 

نمی دانم 
و قضاوت 

با مردم 
است. من از 

احساس این 
کودکان وام 
گرفتم برای 

سال جدیدی 
که پیش رو 

داریم

انیمیشن سینمایی »بچه زرنگ ۲« 
قرار اســـت بـــه تولید برســـد و این 
روزهـــا فراینـــد نـــگارش فیلمنامه 
آن آغاز شـــده اســـت. نســـخه اول 
انیمیشن ســـینمایی »بچه زرنگ« 
با استقبال مخاطبان رتبه سومین 
فیلـــم پرمخاطب ســـال جاری را در 
اختیار دارد و همچنان نیز در حال 

اکران اســـت. / مهر

 آغاز فرایند نگار 
»بچه زرنگ ٢«

ندا سیجانی
خبرنگار

موسیقی

براســـاس تصمیم شـــورای صنفی 
نمایش هرکـــدام از صاحبان آثار و 
پخش کننـــدگان فیلم های نوروزی 
در صـــورت تمایـــل می توانند برای 
اکـــران زودتر از موعد اعلام شـــده 
اقدام و اکران خود را از چهارشـــنبه 
۱۶ اســـفند در ســـینماهای سراسر 

کشورآغاز کنند.

آغاز اکران نوروز از 16 
اسفندماه

 
آصف آریا ازخوانندگان موسیقی پاپ که میهمان این برنامه بود 

در گفت وگو با »ایران« گفت:»رضای عزیز طی این سال ها همواره 
همراه و  کنار مردم کشورش بوده است و ازایشان یاد می گیرم و 

این قول را می دهم دراولین فرصت برای این کودکان با عشق که 
سرمایه های سرزمین ما هستند  اجرایی داشته باشیم. من امروز 
حال خوبی از این اجرا گرفتم و امیدوارم همیشه سلامت باشند 
و آرزویی بردلشان نماند. اگر این امکان فراهم باشد با افتخار در 

فضای باز اجرای برنامه خواهم داشت.«
 

 داریوش فرضیایی درگفت و گو با »ایران« درباره این رویداد 
هنری گفت:» بسیار خوشحالم این اتفاق صورت گرفت  و این 

کودکان به بهانه چنین همایشی گردهم آمدند. اما براین نظرم 
کودکان کار نباید فقط در طول سال و آن هم برای یک باردر 
چنین برنامه های هنری ای شرکت کنند. من با واژه کودک 

کار ارتباط خوبی برقرار نمی کنم و یک مقدار ناراحت می شوم  
چراکه براین عقیده ام جامعه باید با این کودکان مانند همه 

کودکان عادی برخورد کند  تا این کودکان از واژه کودک کار رهایی 
پیدا کنند. البته انجام این کار مستلزم نگاه و توجه مسئولان 

و دست اندرکاران است . باید شرایطی برای آنها فراهم شود تا 
احساس غریبی و جدا بودن از عامه مردم و کودکان جامعه را 

نداشته باشند. من همیشه حامی بچه ها بودم بویژه کودکانی که 
واژه کودک کار را  یدک می کشند.«

پدرم یک کارگر ساده بود و هست. در همان دوران 
کودکی ام پدرم به مدت دو، سه سال بیکار شد و 

زندگیمان به سختی گذشت و من در این مدت زمان 
بسیار کار کردم و سیگارفروشی می کردم. به یاد دارم 

آن دوران دوستی به من گفت هدف از کارکردنت 
چیست و گفتم می دانم برای چه هدفی زندگی 

می کنم و تلاشم این بوده که روی پای خود بایستم. 
من از همه شما خواهش دارم در تمام طول زندگیتان 
آنقدر خوشحال و قوی باشید که دیگران حسرت شما 

را بخورند و امیدوارم روزی شما کودکان عزیز را روی 
این صحنه ببینم و لذت ببرم.

برش

برش

نگاه جدی مسئولان به کودکان کار

سرمایه های سرزمین من 

عکس ها : علی حسن پور  رضا صادقی برای کودکان کار روی صحنه رفت


